

Referat fra Afd. Bestyrelsesmøde d. 6 juni 2018

Fremmødte: Betina, Christina, Vinnie og Stine

1. Valg af dirigent:

Betina

2: Godkendelse af referat fra afdelingsbestyrelsesmøde d. 4 april 2018:

Godkendt

3. Godkendelse af dagsorden:

Godkendt

4. Nyt fra afdelingen:

Intet nyt

5. Nyt fra administrationen:

Opfølgning på budget mødet med Kent. Der skal findes en dato.

6. Nyt fra beboerne:

Intet nyt

7. Fremtidige aktiviteter:

a. Fastsættelse af næste "kælder Kaffe":

Det bliver torsdag d. 28 juni kl. 18.30 -? på Vinkelgade (festsalen)

Chris sørger for at booke lokalet og afhentning af nøgle.

Stine bager kage til aftenen.

b. Udfærdigelse af udkast til en lille folder til nye tilflyttere. Folderen vedlægges blomst eller biografbilletter fra administrationen.

Vi skal have printet den folder fra præsentationen af afd. Bestyrelsen ud i det rigtige format og afleveres til boligforeningen.

c. Have containere – forslaget skal stilles til næste afdelingsmøde til efteråret. Skal vi have containere en eller to gange om året?

Det drøftes på afdelingsmødet til efteråret.

d. Fonde – Hvad skal der søges til og hvor skal der søges?

Der skal først søges, når der er noget at søge om.

e. Facebook for afdelingen – hvor mange medlemmer er der pt. – skal der opdateres noget?

Der er pt. 17 medlemmer.

Der bliver sendt en SMS ud til afdelingens beboere som reminder om at få meldt sig ind, da fremtidige arrangementer vil blive postet der.

f. Poul foreslår at alle referater godkendes af afd. Bestyrelsen inden den sendes videre til administrationen.

Vedttaget.

g. Festudvalg – hvordan får vi gang i et festudvalg?

Kathy Yeomann, Mark Jørgensen og Thomas Backmann er ansvarlige for festudvalget.

Chris sørger for at få indkaldt dem, så de kan komme i gang med at arrangere et kommende arrangement.

h. Eventuelt:

Vi fortsætter gåturene om onsdagen kl. 19.00 hvor vi mødes i krydset Fredensgade/Tværgade med opstart d. 27 juni.

